
K/. . .

Szávay István

	

at .M a
országgyűlési képviselő

z U : 2211 't .~ 0 w.
Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős

tárca nélküli miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytagho z

„Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy az elcsatolt területeinken él ő

magyarok számára biztosított oktatási-nevelési támogatást csak azok a családo k

kaphassák meg, amelyek valóban magyar iskolába járatják gyermekeiket?” címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2001-ben elfogadott kedvezménytörvény oktatási-nevelési támogatást biztosít azo n

külhoni magyar családok számára, akik magyar tannyelvű iskolába járatják gyermekeiket .

A Kormány döntésének köszönhetően az idei évtől a támogatásban az óvodás korúak

is részesülhetnek. A módosítást a Jobbik Magyarországért Mozgalom örömmel fogadta ;

rendkívül fontos, hogy az elcsatolt területeinken él ő magyar gyermekek oktatása a

legalacsonyabb szinttől kezdve magyar nyelven folyjék, hiszen ez a Kárpát-medence egész

területén egyik biztosítéka nemzetünk megmaradásának . A támogatás kiterjesztése pedig

bizonyára ösztönz őleg hat majd az érintett magyar gyermekek szülei számára a későbbi

magyar nyelvű iskolaválasztás tekintetében is .

Számos alkalommal, többek között költségvetés 2010 . november 26-ai vitájában i s

felhívtam a figyelmet egy komoly problémára, mégpedig arra, hogy az érintett szül ők egy

része bár felveszi a támogatást, gyermekét mégis ukrán, román, szerb vagy szlovák iskolába



íratja. Miután a közel fél éve (!) tett jelzésemet követően semmilyen lépés nem történt, a

közelmúltban jeleztem a problémát a Nemzeti Összetartozás Bizottságának ülésén Répá s

Zsuzsanna helyettes államtitkár asszonynak is, aki – ismét konkrétumok nélkül – csak annyi t

reagált, hogy figyelni fognak a problémára .

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek fényében ismét megkérdezem, most már egész konkrétan: mit kíván tenni a

Kormány tenni annak érdekében, hogy az elcsatolt területeinken él ő magyarok számár a

biztosított oktatási-nevelési támogatást csak azok a családok kaphassák meg, amelyek valóban

magyar iskolába járatják gyermekeiket? Milyen konkrét lépéseket tervez a Kormány a z

ellenőrzés hatékonyabbá tétele érdekében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 4 .

Szávay István

országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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